
Bestyrelsens beretning 2023 
 
Efter sidste generalforsamling, er der blevet arbejdet med følgende… 
 

 Fælles Havedag i April: 
Vi havde en fælles havedag i april måned, hvor der blev samlet skrald, klippet 
buske/træer på begge veje mm. og ikke mindst hygge med sodavand, øl og 
pizza. 
Fælles havedag i september blev desværre aflyst pga. meget få tilmeldinger. 
 

 Vedtægtsændringer: 
Vedtægtsændringerne blev gennemført efter ekstraordinær 
generalforsamling og godkendelse af kommunen. 
De blev opdateret i august måned på hjemmesiden. 
 

 Glatførebekæmpelse: 
Vi har på tidligere generalforsamling aftalt at få saltet vejarealerne efter 
behov. Det er dog stadig husejerne der bærer ansvaret ud til midten af vej/sti, 
ud for egen matrikel på de vej og sti arealer der støder op mod husejernes 
matrikler. 
 

 Rep af kloak/vej: 
Vi oplevede et ordentligt regnskyl i efteråret, hvor en regnvandsbrønd v/KBV 
52 blev presset op og ødelagde asfalten. Dette blev lavet af Ejnar Rohde og vi 
fik i samme ombæring renset alle brøndene på FJV/KBV 


